
PROTOKÓŁ 

z XLIII w kadencji 2018-2023 Sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie z dnia 31 marca 2022 

r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Adamiec Krzysztof obecny   

2 Bator Monika obecna   

3 Biskup Wiesław nieobecny   

4 Frątczak Lidia obecna   

5 Krogulec Waldemar obecny   

6 Kuszewska Małgorzata obecna   

7 Kutwin Tomasz nieobecny   

8 Obara Mirosław nieobecny   

9 Pająk Arkadiusz obecny   

10 Pałac Marcin nieobecny   

11 Salwa Anna obecna   

12 Słoma Paweł obecny   

13 Stępień Małgorzata obecna   

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka obecna   

15 Zegadło Eugeniusz obecny   

 

obecni 11 

wszyscy 15 

procent 73,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  



PRZEBIEG OBRAD 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 

 

Czas trwania obrad - godz.14:15 - 16:47 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec - 

Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 
p. Cezary Błach - Burmistrz MiG 

p. Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza 

p. Urszula Nowak - Skarbnik Gminy 

p. Beta Kaszuba - Inspektor ds. edukacji 

 

Zaproszeni goście : 
p. Magdalena Kania - Z-ca Kierownika M/G Ośrodka Pomocy Społecznej 

p. Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

Stwierdzono obecność 11 radnych. 

3. Powołanie sekretarza obrad (radna Anna Salwa). 

Przewodniczący RM na sekretarza obrad powołał radną Annę Salwa. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.a. odczytanie projektu porządku obrad przez Przewodniczącego RM, 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM odczytał projekt porządku obrad sesji (projekt w 

załączeniu do protokołu). 

4.b. wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia upoważnień 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Suchedniów w związku z wejściem w życie przepisów ustawy z dnia 

12 marca 2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 

tego państwa, 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie udzielenia upoważnień Burmistrzowi Miasta i Gminy Suchedniów w związku z 

wejściem w życie przepisów ustawy z dnia 12 marca 2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy w 

związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

Wniosek Burmistrza został poddany pod głosowanie uzyskując poparcie Rady Miejskiej. 

 

Projekt powyższej uchwały został wprowadzony do porządku obrad jako pkt.24. 

 

głosowanie wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia upoważnień 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Suchedniów w związku z wejściem w życie przepisów 

ustawy z dnia 12 marca 2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z 

konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 



wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz nieobecny 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin nieobecny 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

4.c. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad sesji. 

Po wprowadzeniu do projektu porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia upoważnień 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Suchedniów w związku z wejściem w życie przepisów ustawy z dnia 

12 marca 2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 

tego państwa Rada Miejska przystąpiła do przegłosowania całego porządku obrad. 



głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad sesji. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 90.91 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 9.09 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz nieobecny 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin nieobecny 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz PRZECIW 



 

5. Przyjęcie protokołów z obrad XXXIX i XLII sesji Rady Miejskiej. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołów z obrad XXXIX i XLII sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz nieobecny 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin nieobecny 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 



14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

6. Zgłoszenie wniosków i zapytań. 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM : 

- pytał o sytuację uchodźców z Ukrainy w Gminie Suchedniów; 

- wskazywał na potrzebę zainstalowania dodatkowych koszy na śmieci na ulicach Sportowej, 

Powstańców i w kilku innych miejscach. Czy jest możliwość zainstalowania tych koszy? 

- pytał na jakim etapie jest budowa boiska treningowego przy MKS Orlicz. 

 

7. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG : 

- poinformował, że dokumentacja przetargowa na budowę boiska treningowego jest przygotowana 

przez MKS Orlicz. Najprawdopodobniej w najbliższych dniach zostanie ogłoszony przetarg                        

na budowę boiska; 

- w temacie zainstalowania nowych koszy na śmieci w tym momencie nie chciałbym składać 

deklaracji czy będą robione czy też nie ponieważ mamy ogłoszony przetarg na budowę kanalizacji 

sanitarnej w ul. Żeromskiego i nie wiemy jaka będzie kwota wyłoniona z tego przetargu. Może być 

taka sytuacja, ze wszystkie środki z ochrony środowiska będzie trzeba przeznaczyć na tą inwestycję; 

- w temacie sytuacji uchodźców z Ukrainy na dzień wczorajszy mieliśmy z danych, które spływają 

do naszej Gminy mamy 306 uchodźców. Dane te mogą być nie pełne z tej racji, że posiadane 

informacje mamy od przedsiębiorców z Gminy natomiast nie mamy informacji od osób fizycznych, 

które takich uchodźców mogą przyjmować. Zaapelował do mieszkańców o zgłaszanie do Urzędu 

MiG przyjęcia uchodźców z Ukrainy. W Gminie został powołany zespół koordynujący pomoc dla 

Ukrainy, który jest umiejscowiony w strukturach Urzędu w Wydziale Rozwoju i Strategii. Na dzień 

dzisiejszy wydano 340 nr PESEL nie należy jednak utożsamiać tego z liczbą przebywających                      

w naszej Gminie uchodźców dlatego, że po nr PESEL zgłaszają się osoby spoza Suchedniowa 

(szczególnie w dużych miastach są duże kolejki i czas oczekiwania na uzyskanie tego nr).                             

W szkołach podstawowych w mieście uczy się też kilkanaście dzieci z Ukrainy. Chcemy uruchomić 

kurs języka polskiego dla uchodźców 2 dni po 2 godziny w tygodniu na okres 2 miesięcy. W m-cu 

marcu br. relokowaliśmy wspólnie ze Starostwem Skarżyskim dużą grupę uchodźców z Ukrainy                                   

do Francji. Na chwilę obecną mamy zgłoszone do Wojewody Świętokrzyskiego 6 ośrodków,                         

w których przebywają uchodźcy i których pobyt będzie finansowany z budżetu państwa. 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM zwróci się do Burmistrza o przedstawienie 

obecnych inwestycji w Gminie. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG : 

- poinformował o rozpoczęciu się przebudowy przejść dla pieszych, 

- poinformował o trwającym remoncie drogi wojewódzkiej nr 751, 

- poinformował o rozpoczęciu budowy kanalizacji sanitarnej na ul. Kieleckiej i ul. Warszawskiej, 

- wyjaśnił, że trwa budowa mostu na rzece Żarnówce (na Kaczce), 

- ogłoszono przetarg na kanalizację ul. Żeromskiego. 

Dodał, że w planie jest budowa ul. Stokowiec, droga na Krzyżkę, modernizacja parku miejskiego. 

 



Pani Lidia Frątczak - radna w temacie uchodźców, pytała, czy będą zwrócone Gminie koszty 

działań związanych z aklimatyzowaniem się dzieci z Ukrainy w szkołach. czy będą angażowane 

środki Gminy (np. na dodatkowe zajęcia, nauka języka polskiego, zatrudnienie nauczyciela)? 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że na chwilę obecną jeżeli chodzi                                                

o dodatkowe zajęcia z języka polskiego będą one finansowane z subwencji oświatowej. Wszystkie 

koszty, które ponosimy w tym momencie w ramach zarządzania kryzysowego mają być refundowane 

ze środków budżetu państwa. Jedyny koszt w obecnej chwili, który Gmina poniosła to 8 tys. zł na 

relokację uchodźców do Francji. Będziemy się starali o zwrot tych kosztów jak również kosztów 

lekcji nauki języka polskiego dla osób dorosłych. Mamy informacje, że poniesione koszty będą 

zrefundowane. 

8. Informacja Burmistrza MiG z działalności pomiedzy sesjami Rady Miejskiej. 

 

Informację z działalności międzysesyjnej Burmistrza oraz Urzędu Miasta i Gminy                                    

w Suchedniowie za okres od 20.01.2022 r. do 31.03.2022 r. przedstawił Pan Cezary Błach - 

Burmistrz MiG (Informacja w załączeniu do protokołu). 

9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Suchedniowie oraz 

planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2022 rok. 

9.a. wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej - prezentacja projektu Planu Pracy RM                       

na 2022 r. 

Projekt Planu Pracy RM na 2022 r. przedstawił Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM 

(projekt w załączeniu do protokołu). 

 

Do projektu Rada Miejska nie wniosła uwag i zastrzeżeń. 

9.b. prezentacja projektu Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok, 

Projekt Planu Pracy Komisji przedstawiła Pani Małgorzata Stępień - Przewodnicząca Komisji 

(projekt w załączeniu do protokołu). 

Do projektu planu pracy Komisji nie wniesiono uwag i zastrzeżeń. 

9.c. prezentacja projektu Planu Pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2022 rok, 

Projekt Planu Pracy Komisji przedstawił Pan Waldemar Krogulec - Przewodniczący Komisji 

(projekt w załączeniu do protokołu). 

Do projektu nie wniesiono uwag i zastrzeżeń. 

9.d. prezentacja projektu Planu Pracy Komisji Budżetu i Finansów na 2022 rok, 

Projekt Planu Pracy Komisji przedstawiła Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji (projekt 

w załączeniu do protokołu). 

Do projektu nie wniesiono uwag i zastrzeżeń. 

9.e. prezentacja projektu Planu Pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska                                       

i Ładu Publicznego na 2022 rok, 

Projekt Planu Pracy Komisji przedstawił Pan Paweł Słoma - Wiceprzewodniczący Komisji (projekt 

w załączeniu do protokołu). 

Do projektu nie wniesiono uwag i zastrzeżeń. 

9.f. prezentacja projektu Planu Pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki                     

na 2022 rok, 

Projekt Planu Pracy Komisji przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący Komisji (projekt                   

w załączeniu do protokołu). 



Do projektu nie wniesiono uwag i zastrzeżeń. 

 

9.g. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

 

9.h. głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Suchedniowie oraz 

planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2022 rok. 

Uchwała Nr 288/XLIII/2022 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Suchedniowie 

oraz planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2022 rok stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia planu pracy Rady 

Miejskiej w Suchedniowie oraz planów pracy stałych komisji Rady 

Miejskiej na 2022 rok. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz nieobecny 



8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin nieobecny 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

10. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Suchedniów                   

w 2021 roku. 

10.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji (Sprawozdanie                               

w załączeniu do protokołu). 

10.b. dyskusja. 

Dyskusji nie odnotowano. 

11. Sprawozdanie z realizacji w roku 2021 „Programu szczepień profilaktycznych przeciwko 

meningokokom młodzieży zamieszkałej w Gminie Suchedniów na lata 2019 – 2021”. 

11.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Sprawozdanie przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG (Sprawozdanie w załączeniu                               

do protokołu). 

11.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

Pozytywną opinię Komisji o Sprawozdaniu przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący Komisji. 

11.c. dyskusja. 

Dyskusji nie odnotowano. 

Do sprawozdania nie wniesiono uwag i zastrzeżeń. 

12. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                                      

w Suchedniowie za rok 2021. 

12.a. prezentacja tematu przez Kierownika jednostki, 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Magdalena Kania - Z-ca Kierownika M/G Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Suchedniowie (Sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

12.b. dyskusja. 

Dyskusji nie odnotowano. 

Do sprawozdania nie wniesiono uwag i zastrzeżeń. 

13. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w Suchedniowie za rok 2021. 



13.a. prezentacja tematu przez Przewodniczącą Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych (Sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

13.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

Pozytywną opinię Komisji o Sprawozdaniu przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący 

Komisji. 

13.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

13.d. głosowanie nad sprawozdaniem z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Suchedniowie za rok 2021. 

Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę Miejską. Do sprawozdania nie wniesiono uwag                                     

i zastrzeżeń. 

 

głosowanie głosowanie nad sprawozdaniem z działalności Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Suchedniowie za rok 

2021. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 



5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz nieobecny 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin nieobecny 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

14. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Suchedniów na rok 2021. 

14.a. prezentacja tematu przez Przewodniczącą Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca Komisji (Sprawozdanie                          

w załączeniu do protokołu). 

14.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

Pozytywną opinię Komisji o Sprawozdaniu przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący 

Komisji. 

14.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

14.d. głosowanie nad sprawozdaniem z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki                                     

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Suchedniów na rok 2021. 

Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę Miejską. Do sprawozdania nie wniesiono uwag                                

i zastrzeżeń. 

 

głosowanie głosowanie nad sprawozdaniem z realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Suchedniów na rok 2021. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



data 31 marca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz nieobecny 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin nieobecny 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

15. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii oraz Uzależnień Behawioralnych                              

w Gminie Suchedniów na rok 2022. 

15.a. prezentacja tematu przez Przewodniczącą Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, 



Projekt uchwały przedstawiła Pani Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca Komisji (projekt uchwały w 

załączeniu do protokołu). 

15.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący 

Komisji. 

15.c. dyskusja, 

Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów pytała o przyczyny wzrostu 

wynagrodzenia członków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Przypomniała, że w m-cu grudniu 2021 r. była już podejmowana uchwała m.in. z podwyżką 

wynagrodzeń. Czym to jest spowodowane? 

 

Pani Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych poinformowała, że do tej pory od wynagrodzeń odprowadzany był tylko podatek.                                         

Z dniem 1 stycznia br. od wynagrodzenia odprowadzana jest również składka zdrowotna, która 

pochłonęła różnicę o którą zostały podwyższone wynagrodzenia w m-cu grudniu 2021 r. Zasadne jest 

więc podniesienie wynagrodzenia. 

15.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                                       

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii oraz Uzależnień 

Behawioralnych w Gminie Suchedniów na rok 2022. 

Uchwała Nr 289/XLIII/2022 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                                

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii oraz Uzależnień 

Behawioralnych w Gminie Suchedniów na rok 2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

Przeciwdziałania Narkomanii oraz Uzależnień Behawioralnych w 

Gminie Suchedniów na rok 2022. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 



Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz nieobecny 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin nieobecny 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

16. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 

na lata 2022-2040. 

16.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały                                 

w załączeniu do protokołu). 

16.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca 

Komisji. 

16.c. dyskusja, 

Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odniosła się do tematu 

modernizacji parku miejskiego. Zwiększamy wydatki o 250 tys. zł (są to dodatkowe środki 

przeznaczone na tężnie). Razem daje to 500 tys. zł na tężnie. Czy nie można tych 250 tys. zł 

przeznaczyć na inne cele ogłaszając kolejne konsultacje społeczne? Moją propozycją byłyby np. 

nasadzenia na terenie miasta. 

 

Pani Agnieszka Włodarczyk - Mazurek - radna poinformowała, że zrobiła własną analizę kosztów 

budowy tężni parkowych, z której wynika że koszty te przekraczają 1 mln zł. 

 



Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że kwota 500 tys. zł, o której mówimy nie może 

być wydatkowana na dowolny cel. To są pieniądze związane z usuwaniem skutków                                         

i zapobieganiem epidemii covid. Nie ma sprecyzowanego katalogu co można za te pieniądze 

wykonać, a co nie. Nasadzenia mają raczej mizerny związek z zapobieganiem i usuwaniem skutków 

epidemii covid. Wydanie środków na ten cel wymagałoby uzyskanie zgody organów, które będą te 

pieniądze rozliczały. Zaznaczył, że środki finansowe o których mówimy nie muszą być wydatkowane 

w tym roku. Mogą przejść na kolejny rok budżetowy. 

 

Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów pytała dlaczego Gmina nie 

narzuci określonej nieprzekraczalnej kwoty, za którą tężnia miałaby być wykonana oraz co 

wspólnego ma zakup samochodu strażackiego z zapobieganiem i usuwaniem skutków covid, skoro 

zasadzenia zdaniem Burmistrza nie mają takiego związku. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że na dzień dzisiejszy nie jesteśmy w stanie 

określić dokładnej ceny konkretnej rzeczy. Ostatnie przetargi w Gminie były unieważniane, ponieważ 

przekraczały wartość wykonania zapisaną w budżecie. Odnosząc się do pytania co ma wspólnego 

zakup samochodu strażackiego z zapobieganiem covid poinformował, że argumentacja organów 

akceptujących wydatki (przekazująca środki finansowe) była taka, iż straż była angażowana w 

działania związane z covidem (organizacja szczepień dla mieszkańców, dostarczanie żywności osobą 

będącym na kwarantannie, kolportowanie materiałów i informacji związanych                       z covid). 

16.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2022-2040. 

Uchwała Nr 290/XLIII/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2022-2040 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Suchedniów na lata 2022-2040. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 8 72.73 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 9.09 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

2 18.18 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 



1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia PRZECIW 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz nieobecny 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin nieobecny 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata WSTRZYMAŁA SIĘ 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka WSTRZYMAŁA SIĘ 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

17. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2022. 

17.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały w 

załączeniu do protokołu). 

17.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji przedstawiła Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji. 

17.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

17.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2022. 

 

Uchwała Nr 291/XLIII/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2022 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Suchedniów na rok 2022. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



data 31 marca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 7 63.64 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 9.09 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

3 27.27 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia PRZECIW 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz nieobecny 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin nieobecny 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata WSTRZYMAŁA SIĘ 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka WSTRZYMAŁA SIĘ 

15 Zegadło Eugeniusz WSTRZYMAŁ SIĘ 

18. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Suchedniów na lata 2021 – 2024 z perspektywą do roku 2028”. 

18.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza MiG (projekt uchwały                         

w załączeniu do protokołu). 



18.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Paweł Słoma - Z-ca 

Przewodniczącego Komisji. 

 

18.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

18.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Suchedniów na lata 2021 – 2024 z perspektywą do roku 2028”. 

Uchwała Nr 292/XLIII/2022 w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Suchedniów na lata 2021 – 2024 z perspektywą do roku 2028” stanowi załącznik                            

do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Suchedniów na lata 2021 – 2024 z perspektywą 

do roku 2028”. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 9 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 9 60 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

6 40 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika nie głosowała 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia nie głosowała 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz nieobecny 



8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin nieobecny 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 

wspólnego przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na zakup energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej. 

19.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza MiG (projekt uchwały                               

w załączeniu do protokołu). 

19.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinie Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

19.c. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący 

Komisji. 

19.d. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

19.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 

wspólnego przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

na zakup energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej. 

 

Uchwała Nr 293/XLIII/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

dotyczącego wspólnego przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na zakup energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia dotyczącego wspólnego przygotowania i 

przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

na zakup energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 



 

data 31 marca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz nieobecny 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin nieobecny 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

20. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Suchedniów w 2022 roku. 

20.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały                       w 

załączeniu do protokołu). 



20.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Paweł Słoma - Z-ca 

Przewodniczącego Komisji. 

20.c. dyskusja, 

Pan Eugeniusz Zegadło - Wiceprzewodniczący RM zwrócił uwagę na psy, które biegają bez opieki 

właścicieli i atakują zwierzęta leśne, szczególnie sarny. Psy te mają właścicieli, którzy to jednak nie 

przyznają się do posiadania tych zwierząt. Wnioskował o interwencję w celu rozwiązania tego 

problemu. 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza przypomniał, że omawiany Program dotyczy bezdomnych 

zwierząt. Jeżeli zwierzęta, o których mówił Wiceprzewodniczący mają właściciela to obowiązek 

opieki nad nimi spoczywa na właścicielu. Burmistrz dodał, że Program zakłada,                          iż 

Gmina może przeprowadzić okresowo odłów zwierząt pozostających bez opieki, które wolno biegają 

po terenie Gminy. Zwierzęta zostaną skierowane do schroniska i zaczipowane.                                   W 

przypadku gdy właściciel zgłosi się po zwierzę będzie musiał ponieść koszty odłowienia                            

i przebywania psa w schronisku. 

 

Pan Waldemar Krogulec - radny poinformował, że w Mostkach w okolicach nr 99, 100 biegają psy 

bez opieki, stwarzające zagrożenie dla mieszkańców. Wnioskował o interwencje właściwych służb 

w tej sprawie. 

20.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Suchedniów w 2022 roku. 

Uchwała Nr 294/XLIII/2022 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Suchedniów w 2022 

roku stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Suchedniów w 2022 roku. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 



Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz nieobecny 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin nieobecny 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

21. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników OSP z terenu Gminy Suchedniów uczestniczących w działaniach ratowniczych, 

akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach. 

21.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG (projekt uchwały w załączeniu do 

protokołu). 

21.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

21.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

21.d. głosowanie na uchwałą w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego                                         

dla strażaków ratowników OSP z terenu Gminy Suchedniów uczestniczących w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach. 

 

Uchwała Nr 295/XLIII/2022 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego                               

dla strażaków ratowników OSP z terenu Gminy Suchedniów uczestniczących w działaniach 



ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach stanowi załącznik                                 

do niniejszego protokołu. 

 

 

głosowanie głosowanie na uchwałą w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników OSP z terenu Gminy 

Suchedniów uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach 

ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz nieobecny 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin nieobecny 

11 Salwa Anna ZA 



12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy. 

22.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały                                 

w załączeniu do protokołu). 

22.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji przedstawił Pan Paweł Słoma - Z-ca Przewodniczącego Komisji. 

22.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

22.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy. 

 

Uchwała nr 296/XLIII/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 



1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz nieobecny 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin nieobecny 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

23. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Suchedniów na lata 2022 – 2026” oraz zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. 

23.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały                                         

w załączeniu do protokołu). 

23.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Paweł Słoma - Z-ca 

Przewodniczącego Komisji. 

23.c. dyskusja, 

Pani Lidia Frątczak - radna pytała, jak została rozstrzygnięta sprawa zaskarżonej do sądu uchwały 

Rady Miejskiej dotyczącej udzielenia bonifikaty na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy ul. Bugaj. 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, że uchwała została uchylona. Sąd uznał, że 

bonifikata przyznana przez Radę Miejską dotycząca tylko jednego lokalu mieszkalnego, winna 

dotyczyć całego zasobu mieszkaniowego Gminy, jeżeli chodzi o lokale mieszkalne. Nadmienił,                            

że w Gminie było zainteresowanie zakupem tylko tego konkretnego mieszkania przez 

dotychczasowego użytkownika, natomiast Rada Miejska wyraziła zgodę na sprzedaż lokalu 

wcześniejszą uchwałą. Wyrok sądu dotyczy udzielonej bonifikaty. 



23.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Suchedniów na lata 2022 – 2026” oraz zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. 

 

Uchwała Nr 297/XLIII/2022 w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Suchedniów na lata 2022 – 2026” oraz zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie uchwalenia „Wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Suchedniów na lata 2022 – 2026” oraz zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz nieobecny 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 



10 Pałac Marcin nieobecny 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

24. Projekt uchwały w sprawie udzielenia upoważnień Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Suchedniów w związku z wejściem w życie przepisów ustawy z dnia 12 marca 2022 r.                                

o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

24.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG (projekt uchwały w załączeniu do 

protokołu). 

24.b. dyskusja, 

Pani Lidia Frątczak - radna pytała, czy Gmina poniesie koszty zakwaterowania uchodźców 

(obywateli Ukrainy) poza tych, którzy zostali skierowani do miejsc pobytu na terenie Suchedniowa 

przez Urząd Wojewódzki. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że nie przewiduje takiej sytuacji. Pobyt 

obywateli Ukrainy będzie refundowany ze środków Wojewody (skarbu państwa) i dotyczy osób 

skierowanych przez punkty recepcyjne (służby wojewody) do Suchedniowa. 

24.c. głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia upoważnień Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Suchedniów w związku z wejściem w życie przepisów ustawy z dnia 12 marca 2022 r. o pomocy 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

 

Uchwała Nr 298/XLIII/2022 w sprawie udzielenia upoważnień Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Suchedniów w związku z wejściem w życie przepisów ustawy z dnia 12 marca 2022 r.                                        

o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia upoważnień 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Suchedniów w związku z wejściem w 

życie przepisów ustawy z dnia 12 marca 2022 r. o pomocy obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 



Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz nieobecny 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin nieobecny 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

25. Sprawy różne. 

 

Pan Eugeniusz Zegadło - Wiceprzewodniczący RM : 

- zwracając uwagę na remont drogi nr 751 oraz związane z tym utrudnienia dla mieszkańców 

postulował o wstrzymanie ruchu pojazdów ciężarowych (tzw. patelni) na tej drodze. Powyższe 

uzasadniał zagrożeniem stwarzanym przez te pojazdy dla mieszkańców oraz dla innych uczestników 

ruchu drogowego; 

- pytał o druki tzw. deklaracji piecowych, gdzie je można uzyskać ? 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM przyłączył się do postulatu przedmówcy 

nadmieniając, że na tym odcinku drogi jest znak dopuszczający ruch pojazdów do 12 ton.  Nie jest 



on respektowany. Może należałoby interweniować w sprawie zwiększenia patroli Policji w tym 

rejonie. 

 

Pani Lidia Frątczak - radna pytała jaką popularnością cieszy się aplikacja e-urząd. Wnioskowała o 

przedstawienie danych statystycznych dotyczących ilości załatwianych spraw przez ta aplikację. 

Przypomniała, że zadaje to pytanie już po raz kolejny i nie uzyskała jak dotąd na nie odpowiedzi. 

 

Pani Anna Salwa - radna odnosząc się do tematu remontu drogi nr 751 poinformowała,                                     

że zamknięto jeden z pasów ruchu i przez 2 tyg. nic się tam nie działo, nie były prowadzone żadne 

prace, a powstały tylko utrudnienia. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG : 

- poinformował, że informacja w sprawie popularności aplikacji e-urząd zostanie przygotowana                        

i przekazana zainteresowanej; 

- w temacie deklaracji piecowej poinformował, że druki deklaracji są dostępne w pokoju nr 210                      

w Urzędzie Miasta i Gminy, gdzie zainteresowanemu mieszkańcowi zostanie udzielona pomoc                      

w jej wypełnieniu. Deklaracje dostępne są również przy wejściu do Urzędu oraz na stronie 

internetowej Urzędu Miasta i Gminy; 

- w temacie remontu drogi nr 751 poinformował, że prace są podzielone na etapy. Urząd jest                         

w ciągłym kontakcie z inwestorem, odbywają się rady budowy i wszystkie bolączki i 

uwagi  mieszkańców są poruszane. Jestem po rozmowie z przedstawicielem inwestora czyli 

Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich nie tylko w temacie organizacji ruchu ale również 

stanu nawierzchni. Dodał, że inwestor nakłada kary umowne na wykonawcę za niewywiązywanie się 

z ustalonych wcześniej terminów prac. Dodał, że jest w kontakcie z Komendantem Powiatowym 

Policji oraz Komendantem policji w Suchedniowie gdzie wskazywał na potrzebę zwiększenia 

patroli  na drodze celem egzekwowania zakazu ruchu pojazdów ciężarowych powyżej 12 ton. Drogą 

tą nie powinien również odbywać się ruch tranzytowy. Z posiadanej wiedzy wiem również, że 

wykonawca czyni starania o wyeliminowanie ruchu na tej drodze na czas remontu. 

 

Pani Małgorzata Kuszewska- Wiceprzewodnicząca RM poinformowała o zmianach osobowych w 

zarządzie Fundacji "Pomnik Mauzoleum w Michniowie". Został wybrany nowy Prezes,                                      

a dotychczasowy Prezes Pan Stanisław Krogulec przestał pełnić obowiązki Prezesa pozostając 

członkiem zarządu. Radna wnioskowała o złożenie oficjalnych podziękowań na najbliższej sesji 

przez władze Gminy dotychczasowemu Prezesowi za całokształt pracy. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że jest jak najbardziej za uhonorowaniem Pana 

Stanisława Krogulca za pełnienie przez wiele lat funkcję Prezesa Fundacji. Dodał, że nowym 

Prezesem Fundacji "Pomnik Mauzoleum w Michniowie" została Pani Ewa Kołomańska. 

 

Pani Lidia Frątczak - radna poruszyła temat zakupu przez firmę eko byś terenu po byłej kopalni 

gliny na Baranowie i podejrzenia mieszkańców zorganizowania tam nielegalnego wysypiska śmieci. 

Poinformowała, że teren ten wizytowały władze Gminy (delegacja radnych). Prosiła                               o 

informację z tej wizyty.  

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM poinformował, że teren ten wizytowała delegacja 

złożona z 4 radnych. Spotkano się z kierownikiem nadzorującym ten obiekt. Uzyskaliśmy 

zapewnienie, ze firma wykonuje prace związane z wydobyciem kamienia i gliny. Na tą chwilę firma 

jest na etapie odkrycia złoża kamienia. Kierownik poinformował, że firma ma zakontraktowane 

zamówienia na sprzedaż kamienia i gliny. Radni wizytując teren na miejscu nie stwierdzili żadnego 

składowania śmieci i odpadów w tym terenie. 

 



Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG odnosząc się do tematu zakupu samochodu pożarniczego                       

dla OSP w Suchedniowie poinformował, że w uchwale w sprawie zmianach w budżecie jest 

zabezpieczone 400 tys. zł na zakup takiego samochodu. Komendant Główny Państwowej Straży 

Pożarnej przyzna 400 tys. zł i traktuje to jako 50% zakupu wozu bojowego. Teraz OSP będzie miało 

możliwość ogłoszenia przetargu na zakup wozu. 

 

 

26. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodniczący RM zakończył obrady XLIII-ej Sesji Rady 

Miejskiej. 

 

 

       Protokołował                                     Sekretarz obrad                                   Przewodniczący 

                                                                                                                              Rady Miejskiej 

 

  Mariusz Ślusarczyk                                  Anna Salwa                                    Krzysztof Adamiec 

 

 

 

 

Zapis transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje się pod linkami: 

  

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów 

  

https://www.suchedniow.bip.doc.pl 

  

https://www.suchedniow.pl 
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